
Veckans regelnöt v. 40 2024  

Ja eller Nej-frågan  
Tillhör en ”bunkerkant” i form av en jordvägg själva bunkern?   
 

Spelare har inför putt från foregreen ett inbäddat ekollon i spellinjen på green  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel.  

Nellies boll ligger på foregreen och hon tänker putta. I spellinjen på green sticker det 
upp en del av ett ekollon som är rejält inbäddat i greenytan.    
Vilket av påståendena är korrekt?  

A Nellie får både ta bort ekollonet och laga fördjupningen efter det.  
B Eftersom Nellies boll ligger utanför green får hon inte ta bort ekollonet.   
C Nellie får ta bort ekollonet utan plikt, men inte laga fördjupningen efter det.  
D Eftersom ekollonet är inbäddat i greenytan får Nellie inte ta bort det.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

 

 



Veckans regelnöt v. 40 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan   
Tillhör en ”bunkerkant” i form av en jordvägg själva bunkern?   
Nej. Definition  

Spelare har inför putt från foregreen ett inbäddat ekollon i spellinjen på green  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel.  

Nellies boll ligger på foregreen och hon tänker putta. I spellinjen på green sticker det 
upp en del av ett ekollon som är rejält inbäddat i greenytan.    
Vilket av påståendena är korrekt?  

A Nellie får både ta bort ekollonet och laga fördjupningen efter det.  
B Eftersom Nellies boll ligger utanför green får hon inte ta bort ekollonet.   
C Nellie får ta bort ekollonet utan plikt, men inte laga fördjupningen efter det.  
D Eftersom ekollonet är inbäddat i greenytan får Nellie inte ta bort det.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

I den aktuella situationen är ekollonet inbäddat och inte ett löst naturföremål, varför 
det inte får tas bort som ett sådant. R 15.1  
Men eftersom det är på green får Nellie ta bort det, t.ex. genom att använda en 
greenlagare om så krävs. Dessutom får hon laga fördjupningen. R 13.1 

Svarsalternativ A  

OBS! Om Nellie vidtagit dessa åtgärder på ett inbäddat ekollon i spellinjen på 
foregreen, så hade detta varit en otillåten förbättring av förhållandena för slaget, 
vilket skulle gett henne två slags plikt. R 8.1 

 


